



NYU Shanghai: IT Notice Desktop/Laptop for Staff

January 2017

This is to notify the standard computer (desktop/laptop) configurations for all staff at NYU Shanghai as attached below. The standard configurations take into considerations usability, flexibility, as well as cost. Please note that the standard configurations are subject to change from time to time according to vendor's offers and periodic adjustments internally.

上海纽约大学员工电脑(台式机/笔记本)标准配置规则如下。鉴于可用性,灵活性以及成本的考虑,供应商供货情况的周期性变化,标准电脑配置规则具有可变性。

- All administrative staff will be provisioned with a standard desktop PC.
- Users who need the mobility to present at meetings frequently and who travel or work from off-campus locations for significant amount of time are eligible for a standard laptop (Dell Latitude, Lenovo Thinkpad or MacBook Air).
- Loaner laptops for occasional travel or meeting needs will be provided by NYU Shanghai IT Department.
- Computers of non-standard configurations must be approved by the requestor's cost center manager and will have to be ordered separately by submitting a special requisition to Procurement.
- No Windows operating system will be installed on Mac platform or no trainings will be provided to those who are seasoned PC users but elect to switch to Mac platform to "try something different".
- The useful life of NYU Shanghai computers (desktop/laptop) is 3 years. At the end of the life span, the full value of the computer will be depreciated and the users is eligible for a new desktop/laptop.
- NYU Shanghai will be responsible for repair or replacement of parts (including

business-related software and hardware) due to normal usage. The user will be responsible for incidental damage or loss.

- 所有行政人员将会被提供标配台式电脑一台。
- 由于工作性质要求(例如,长期需要会议展示,出差或移动办公等)的员工,将会被提供标配笔记本电脑一台(可供选择品牌:戴尔,联想或苹果)。
- 上海纽约大学 IT 部将会对鉴于商务出差或会议使用需求的员工,提供暂借 电脑服务。
- 针对于非标配电脑的需求申请,必须单独提交申请单到采购部,并得到部门成本中心领导的审批同意。
- IT 不提供安装 Windows 操作系统于苹果电脑的服务。对于此类尝试安装 Windows 操作系统于苹果电脑的用户,我们将不提供相关培训。
- 上海纽约大学电脑使用期限为三年。在使用期限到期之际,该电脑将可被列入报废电脑列表,同时电脑使用者可以获准被授予新的机器。
- 在正常使用情况下,导致的电脑修复或更换(包括商业用途的软件及硬件 部分)将由上海纽约大学负责承担。若由用户导致的意外损坏或丢失,将由用户本人承担。

Standard Laptop

	Lenovo Thinkpad X260	Dell Latitude 7270	Apple MacBook Air 13.3
Screen Size	12.5 inches	12.5 inches	13.3 inches
Screen Resolution	1366*768	1366*768	1440*900
CPU	Intel Core i5	Intel Core i5	Intel Core i5
Memory	8G	8G	8G
Hard Driver	256G SSD	256G SSD	256G SSD
Graphics	Intel HD Graphics	Intel HD Graphics	Intel HD Graphics
Operating System	Windows® 7 Professional x64	Windows® 7 Professional x64	Mac OS
Weight	2.96 lbs	2.99 lbs	2.96 lbs
Battery Life	About 5.5 Hours	About 7 Hours	About 12 Hours
Connections	Mini DisplayPort VGA 2x USB 3.0 SD Card Reader Ethernet Connection	HDMI Mini DisplayPort 3x USB 3.0 Ethernet Connection	Thunderbolt 2x USB 3.0 SD Card Reader
Services	3Year On-Site Service 3Year Accidental Damage Protection	3Year Next Business Day On-site Service 3Year Complete Cover	1 Year Normal Warranty
Price	¥ 10,300.00	¥ 7,100.00	¥ 8,600.00



Advanced Option

Apple MacBook Pro 13.3" with Touch Bar	
Screen Size	13.3 inches
Screen Resolution	2560*1600
CPU	Intel Core i5
RAM	8G
Hard Driver	256G SSD
Graphics	Intel Iris Graphics
Operating System	Mac OS
Weight	3.48 lbs
Battery Life	About 10 Hours
Connections	4x Thunderbolt 3 (USB Type-C)
Services	1 Year Normal Warranty
Price	¥ 13,050.00



Standard Desktop

	Dell OptiPlex 7040 Micro	Apple iMac 21.5"
CPU	Intel Core i5	Intel Core i5
Memory	8G	8G
Hard Driver	256G SSD	256G SSD
Graphics	Intel HD Graphics	Intel Iris Pro Graphics
Operating System	Windows® 7 Professional x64	Mac OS
Connections	HDMI DisplayPort 4x USB 3.0 (back) 2x USB 3.0 (front)	SD card Reader 4x USB 3 ports 2x Thunderbolt ports Ethernet Connection
Services	3Year Next Business Day On-site Service	1 Year Normal Warranty
Price	¥ 5,150.00	¥ 10,500.00



Please Note: All DESKTOPS (exclude Apple iMac) is not included MONITOR. MONITOR refers to Accessory table.

Accessories

	Dell Ultra Sharp U2417 Monitor	Dell USB-C to HDMI	Apple USB-C Digital AV Multiport Adapter
Discription	24 inches Monitor with DP connection and USB 3.0 Hub	USB Type-c to HDMI	USB Type-c to HDMI, Power, Type-a
Price	¥ 1,900.00	¥ 250.00	¥ 388.00

